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Abstract (en)
In a switch chamber for a metal-encapsulated gas-blast circuit breaker the intention is to produce a connection which is simple in production-
engineering terms between the insulating tube (3) and the adjacent field-control elements (11). For this purpose, the insulating tube (3) consists of
cast resin and is provided at its one end with an inner flange (4) and at its other end with an outer flange (5). In order to fix the insulating tube (3) on
the power supply elements (8) of the switch chamber (2), annular metallic pressure elements (7, 11) are provided of which the pressure element (11)
allocated to the outer flange is used at the same time as a field-control element. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Schaltkammer für einen metallgekapselten Druckgasschalter wird eine fertigungstechnisch einfache Verbindung zwischen dem Isolierrohr
(3) und den angrenzenden Feldsteuerelementen (11) angestrebt. Hierzu besteht das Isolierrohr (3) aus Gießharz und ist an seinem einen Ende
mit einem Innenflansch (4) und an seinem anderen Ende mit einem Außenflansch (5) versehen. Zur Fixierung des Isolierrohres (3) an den
Stromzuführungselementen (8) der Schaltkammer (2) sind ringförmige metallische Andruckelemente (7, 11) vorgesehen, von denen das dem
Außenflansch zugeordnete Andruckelement (11) zugleich als Feldsteuerelement dient. <IMAGE>
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